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Bereme si příklad z amerických černochů. Jednou bude
i prezident náš

msn.com/cs-cz/zpravy/other/romský-starosta-bereme-si-příklad-z-amerických-černochů-jednou-bude-i-prezident-
náš/ar-AA15p1CB

V letošních podzimních komunálních volbách bylo na

Slovensku zvoleno 52 romských starostů. Jací jsou dnešní

slovenští Romové?

Trochu mi vadí, že jsou hodně zaměření jen na sebe. Je už ale taková

doba, teď se vůbec nenosí brát si příklad z majority. Podle mě to není

dobrý postoj.

Proč?

Protože se toho ještě musíme hodně naučit, třeba jak úspěšně

vládnout slovenským obcím. Dneska do naší školy chodí jen Romové,

bílí sousedi děti vozí do Kežmaroku anebo jinam. Když jsem

v osmdesátých letech začal chodit do školy, v každé třídě bylo

alespoň pět gadžů. A já jsem chtěl být vždycky lepší než ten nejlepší

z gadžů, takže když bílá spolužačka dostala jedničku, hned jsem

makal, abych dostal čtyři jedničky za sebou. Tak jsem to cítil, pořád

soupeřit s těmi nejlepšími.

Rodiče tu ctižádost podporovali?

Bohužel, ne. Spíš mě shazovali, že si hraju na bílé, ale nedal jsem na

jejich řeči. Chtěl jsem poznat bílou mentalitu, vžít se do ní. A udělal

jsem dobře, získal jsem maturitu a teď si dělám bakaláře. Mám

pěkný dům, dobré auto, děti také studují.

I v majoritě se dá narazit na velmi špatné lidi.

Více pro vás

https://www.msn.com/cs-cz/zpravy/other/romsk%C3%BD-starosta-bereme-si-p%C5%99%C3%ADklad-z-americk%C3%BDch-%C4%8Dernoch%C5%AF-jednou-bude-i-prezident-n%C3%A1%C5%A1/ar-AA15p1CB?ocid=msedgdhp&pc=U531&cvid=e59b3e3a572c4a699618b391ef31a98f


2/2

Abbasová se narodila české matce a súdánskému otci. Její rodiče se

rozvedli v době, kdy chodila do druhé třídy. Velkou část svého života

tak vyrůstala se svou maminkou.

„Tátu jsem hledala od dětství. Od okamžiku, kdy mi došlo, že s námi

nežije a nikdy žít nebude. Měl zvláštní periody, kdy se objevil,

nasliboval hory doly a pak zase zmizel,“ popsala moderátorka. V

kontaktu s ním podle svých slov byla jen několikrát. „Poslední

intenzivní komunikace s ním proběhla v mých 12 a 18 letech,“

upřesnila.

Poté se s ním shledala párkrát i v dospělosti. „Pracovala jsem na

ministerstvu pro lidská práva a tehdejší ministr Michael Kocáb

dostal pozvání od nového chargé d’affaires pro Súdán. Setkání

proběhlo v proskleném hotelu. Pamatuji si, jak jsem tam vešla a asi

15 nebo 20 lidí se na mě otočilo a řeklo mi, že jsem celý Abbas. Úplně

jsem se vyděsila. Ve finále z toho vzešel asi dvouhodinový večer, kdy

polovina lidí mého otce znala, protože byl a je politicky velmi

aktivní,“ vylíčila známá moderátorka.

Více pro vás
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